

《单词百科:overpressure是什么意思?overpressure怎么发音?overpressure的解释和用法》

英语单词overpressure是什么意思?overpressure怎么读?overpressure怎么发音?简答网为您整理了overpressure的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



overpressure怎么读

overpressure的读音:[' v 'pre]

overpressure的意思

1、n.过度的重压;过劳;过压;超压力;

overpressure的双语例句

1、Type valve for the media at the time of overpressure protection.

安全阀类用于介质超压时的安全保护.

2、Physical confinement or obstacles required to produce overpressure.

需要物理封闭或障碍,产生超压.

3、Dewaxing with over-temperature autoclave, overpressure alarm function.

脱蜡釜设有超温、超压报警功能.

4、The overpressure states of sedimentary basin are multiform, and their evolutions are systematic.

沉积盆地超压具多样性,超压演化具系统性,超压的发育受多种因素控制.

5、Muzzle blast wave overpressure values of standard muzzle brake and muzzle brake using noise elimination theo.

通过实例计算了制式炮口制退器和采用消声原理的炮口制退器的炮口冲击波超压值.

6、Feasibility of reducing muzzle blast wave overpressure value was discussed.

论述了利用消声原理降低炮口冲击波超压值的可行性.

7、Experimental results of overpressure were obtained, Attaining separate fitting formulas, curves and TNT equivalent.

分析得到了各自的拟合公式、曲线及TNT当量值.

8、Multiple pressure relief devices are installed on these tanks to protect against overpressure.

在这些储氢罐上安装了多样减压装置,以防止过压.

9、Multiple pressure relief devices are installed on these liquid containers to protect against overpressure.

在这些液体容器上安装有多样减压装置,以防止过压.

10、Overpressure is harmful to the fire water system of high rise building.

超压问题在高层建筑消防给水中客观存在,给消防给水系统带来损害.

11、 Hence, the damage radii can not be determined from overpressure alone.

因此,破坏半径不能单单由超压力大小来决定.

12、 Initial panels were constructed in 2007 and subjected to blast overpressure testing.

2007年,该板材通过了弹道导弹压力测试,并于当年开始应用在防弹帐篷中.

13、 Pressurize the vessel to e . g . 0.2 MPa (overpressure) and vent.

对反应釜加压如加压至0.2MPa (超压) 然后放空.

14、 But the overpressure wave inevitably passes through the rigid armor layer.

但是,超压冲击波必然会穿透坚固的铠甲层.

15、 Within this range, the peak overpressure appears to be the main criterion of damage.

在此范围内,最高超压力的大小是判断破坏程序的主要依据.

以上是简答网为您整理的overpressure怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于overpressure的用法、overpressure的释义、overpressure的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/overpressure>